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EΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α
ΝΟΜΟΣ ΗΜΑΘΙΑΣ
ΔΗΜΟΣ ΒΕΡΟΙΑΣ

Από το υπ’ αριθ. 23/2023 πρακτικό συνεδρίασης
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας

Αρ. απόφ. 248/2023                                                     
Π ε ρ ί λ η ψ η

Έγκριση κοπής δέντρων εντός και πέριξ του αύλειου 
χώρου του Εργαστηρίου Ειδικής Επαγγελματικής 
Εκπαίδευσης και Κατάρτισης (Ε.Ε.Ε.Ε.Κ.) Βέροιας

Σήμερα 7 Ιουνίου του έτους 2023 ημέρα της εβδομάδας Τετάρτη και ώρα 18:15 συνήλθε 
σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 2-6-2023 
γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών Κοινοτήτων και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του 
ν.3852/2010, όπως αυτό αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν.4555/2018 και τροποποιήθηκε 
από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019.

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα 33 μέλη:

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες
1) Η.Τσιφλίδης, 2) Β.Παπαδόπουλος, 3) Σ.Ασλάνογλου, 4) 
Κ.Ρίζος, 5) Α.Τσαχουρίδης, 6) Σ.Διαμάντης, 7) Β.Λυκοστράτης, 8) 
Κ.Γρηγοριάδης, 9) Λ.Ακριβόπουλος, 10) Α.Λαζαρίδης, 11) 
Α.Δέλλας, 12) Λ.Ασλανίδης, 13) Μ.Τζαφερόπουλος, 14) 
Γ.Μπατσαρά, 15) Σ.Τζήμα, 16) Ε.Κελεσίδης, 17) Κ.Βασιλειάδης, 
18) Κ.Παλουκίδης, 19) Δ.Πυρινός, 20) Χ.Τσιούντας, 21) 
Ν.Λαζόπουλος, 22) Π.Παυλίδης, 23) Γ.Μιχαηλίδης, 24) 
Ν.Αγγέλου, 25) Β.Στεφανόπουλος, 26) Α.Μαρκούλης, 27) 
Κ.Τροχόπουλος, 28) Σ.Στουγιάννος, 29) Κ.Θεοδωρίδης, 30) 
Π.Μουχτάρη, 31) Δ.Τσανακτσίδης, 32) Γ.Μελιόπουλος, 33) 
Ι.Τσαναξίδης.

Α.Σιδηρόπουλος, Θ.Θεοδωρίδης, 
Μ. Σουμελίδης, Χ.Κελεσίδης, 
Γ.Γουλτίδης, Γ.Δεμερτζίδης, 
Δ.Ράλλη, Χ.Τσολακίδης 

                 Παρόντες πρόεδροι και εκπρόσωποι Κοινοτήτων                                                               
Σ.Παπά, Ι.Καραγιάννης, Η.Καραμήτσος

Απόντες πρόεδροι & εκπρόσωποι Κοινοτήτων
Γ.Τσιλογιάννης, Σ.Κωτσιαντής, Μ.Παπαδοπούλου, Ε.Χειμωνόπουλος, Α.Ζησιόπουλος, Η.Σοφιανίδης, 
Ι.Βοργιατζίδης, Γ.Λιλιόπουλος, Κ. Τζήμας, Α. Τσιφλίδης, Χ.Κεχαΐδης, Γ.Ευτηριάδης, Α. Τσαπράνης, 
Ι.Σιδηρόπουλος, Ν.Μαργαριτόπουλος, Α.Καραβασίλης, Ι.Χειμώνας, Χ. Τσανασίδης, Κ.Βύζας, Γ.Σίτας, 
Ε.Παγούρας, Π. Ποταμόπουλος, Α.Πιτούλιας, Μ. Λαμπριανίδης, Χ.Κεφτές, 

Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερήσιας διάταξης συζήτηση αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μιχαηλίδης, Σ.Στουγιάννος, Α.Μαρκούλης, 
Π.Μουχτάρη, Κ.Τροχόπουλος, Δ.Τσανακτσίδης
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 254/2023 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Αγγέλου, Ι.Τσαναξίδης
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 256/2023 απόφασης αποχώρησε ο κ. Δ.Πυρινός
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 260/2023 απόφασης αποχώρησε η κ. Σ.Τζήμα
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 261/2023 απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ.Μελιόπουλος
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 262/2023 απόφασης αποχώρησε ο κ. Κ.Θεοδωρίδης
7)  Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 265/2023 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Παυλίδης, Β.Στεφανόπουλος
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Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε τον λόγο στον Δήμαρχο Κωνσταντίνο Βοργιαζίδη, ο οποίος 
εξέθεσε στο σώμα τα εξής:

Ζητώ από το Δ.Σ. τη συζήτηση και λήψη απόφασης εκτάκτως επί του θέματος διότι χρήζουν 
άμεσης κοπής και το εισηγητικό κατατέθηκε την Τετάρτη 7-6-2023

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για τη συζήτηση του θέματος αυτού ως εκτάκτου;
Μέλη: Ναι
Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε ομόφωνα το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 

παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε ως κατεπείγον, 
ο πρόεδρος εισηγούμενος το θέμα, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 7-6-2023 εισηγητικό 
σημείωμα του αντιδημάρχου περιβάλλοντος Βασιλείου Παπαδόπουλου, που έχει ως εξής:

Σύμφωνα με την παρ. ζ του άρθ.2 της Υ.Α. [Αριθμ. ΥΠΕΝ/ΔΑΟΚΑ/43266/1174/2020 - 
ΦΕΚ 1843/Β/13-5-2020], θα πρέπει να υποβληθούν «…Για την κοπή δένδρων σε κοινόχρηστο 
χώρο πόλης ή οικισμού:

αα) Αίτηση της αρμόδιας υπηρεσίας
ββ) Αιτιολογημένη Τεχνική Έκθεση του αρμόδιου γεωπόνου, δασολόγου, ή αρμόδιου 

γεωτεχνικού επιστήμονα στην οποία περιγράφονται οι λόγοι για την κοπή δέντρων και ότι αυτά δεν 
προστατεύονται από τις διατάξεις για την προστασία των δασών και των δασικών γενικά εκτάσεων 
ή από διατάξεις της αρχαιολογικής νομοθεσίας ή της νομοθεσίας για τις προστατευόμενες περιοχές 
ή άλλης συναφούς νομοθεσίας.

γγ) Αντίγραφο τοπογραφικού διαγράμματος ή απόσπασμα ρυμοτομικού ή άλλο διάγραμμα, 
στο οποίο θα σημειώνεται η θέση των δέντρων που θα κοπούν και τυχόν μελλοντικές θέσεις 
φύτευσης δέντρων.

δδ) απόφαση του αρμόδιου οργάνου του οικείου Δήμου.
Το Τμήμα Πρασίνου, στα πλαίσια του τακτικού ελέγχου δέντρων που φύονται σε δημοτικό 

χώρο, εντός ορίων οικισμών και σχετικού επιτόπιου ελέγχου, προτείνει να απομακρυνθούν  (να 
κοπούν): 

• ένα (1) πεύκο πλησίον του ξύλινου διδακτηρίου και του φυτωρίου της Σχολικής Μονάδας, 
λόγω πυροπροστασίας 

• ένα (1) κυπαρίσσι που φύεται στο πάρκο (πλησίον της αυλής του ΕΕΕΕΚ Λαζοχωρίου), 
λόγω πιθανής επικινδυνότητας

Η όποια ποσότητα ξυλεία προκύψει από την κοπή των δένδρων, θα διατεθεί για ίδιες 
ανάγκες, κατόπιν ενημέρωσης του οικείου Δασαρχείο.

Καλείται το Δημοτικό Συμβούλιο, να αποφασίσει σχετικά.
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά.
Μελιόπουλος: Επειδή δεν μου δίνετε η ευκαιρία εγώ θα επανέλθω σε ένα προηγούμενο, 

αυτό θα το ψηφίσουμε. Η διαστρέβλωση ότι λέμε ως Λαϊκή Συσπείρωση είναι ιδιαίτερο αγαπητό 
σπορ της Διοίκησης και αφού τα διαστρεβλώνεται μετά απαντάτε σε αυτά τα διαστρεβλωμένα.

Επειδή έχετε την αποκλειστική ευθύνη να ορίζετε ως Διοίκηση εσείς τα θέματα του 
Δημοτικού Συμβουλίου, Δήμαρχος και αντιδήμαρχοι μπορείτε να φέρεται τα θέμα του ιστορικού 
κέντρου σε μια συνεδρίαση να το κουβεντιάσουμε, να εκφραστούν οι θέσεις και ακόμα καλύτερα 
ορίστε μια μονοθεματική συνεδρίαση με το θέμα του ιστορικού σημείου της πόλης. Έχετε το 
δικαίωμα.

Δήμαρχος: Καλή η προσπάθεια σας να κρύψετε την αδυναμία σας κ. Μελιόπουλε αλλά ο 
κόσμος βλέπει.

Πρόεδρος: Είμαστε σε άλλο θέμα κ. Μελιόπουλε που αφορούν τα δένδρα
Μελιόπουλος: Έχουμε πει κι’ άλλες φορές εκτός θέματος. Κάνω μια τοποθέτηση για αυτό 

το συγκεκριμένο ζήτημα
Πρόεδρος: Για την κοπή των δένδρων έχετε να πείτε κάτι;
Μελιόπουλος: Συγνώμη δεν τελείωσα, φέρτε το σαν Διοίκηση να το συζητήσουμε.
Πρόεδρος: Για τα δένδρα κ. Μελιόπουλε έχετε να προσθέσετε κάτι;
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Μελιόπουλος: Για την κοπή των δένδρων είπαμε θα το ψηφίσουμε αλλά θα θέλαμε να δούμε 
την αντικατάσταση αυτών των δένδρων και να γίνει αντικατάσταση γενικά διότι έχουμε την 
εντύπωση ότι μόνο κόβονται και δεν αναφυτεύονται

Δήμαρχος: Ήρθε σε πολύ δύσκολη θέση ο κ. Μελιόπουλος και επειδή πραγματικά δεν έχουν 
θέση θεωρεί ενδεχομένως ότι δεν ήθελα να απαντήσω. Είπε αρκετά πράγματα ο κ. Τσαχουρίδης. 

Εμείς αυτό που μπορούμε να κάνουμε είναι να συνδράμουμε στην κατεδάφιση της madom 
που δεν είναι διατηρητέα γιατί τα άλλα δεν μπορούμε να τα κατεδαφίσουμε. Είναι ιδιωτικές 
περιουσίες και αυτό σημαίνει ότι ο ιδιώτης οφείλει για το κτήριο του να κάνει όσα πρέπει όπως και 
ο Δήμος οφείλει αν έχει κάποιο δικό του κτήριο.

Αναμένουμε να βγει το πρόγραμμα διατηρώ το οποίο θα αφορά αποκατάσταση κτηρίων-
διατηρητέων. Δεν ξέρω καθόλου λεπτομέρειες αλλά σε κάθε περίπτωση ο Δήμος μέχρι κάπου 
μπορεί να φτάσει. Ιδιαίτερα για χρηματοδοτήσεις ιδιωτών.

Παπαδόπουλος: Οι φυτεύσεις και η αναζωογόνηση των αλσυλλίων γίνονται και την βλέπετε 
στο Άλσος του Παπάγου, του Βικέλα και σε όλα τα άλση. Εδώ μιλάμε για δύο δένδρα που είναι 
επικίνδυνα και σε δύσκολο σημείο.

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη:
1.- Το από 7-6-2023 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου περιβάλλοντος Βασιλείου 

Παπαδόπουλου 
2.- Την με αρ. πρωτ. ΥΠΕΝ/ΔΑΟΚΑ/43266/1174/2020 απόφαση Υπουργού ΥΠΕΝ
3.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του ν.3852/2010, όπως τροποποιήθηκε από το άρθρο 72 του 

ν.4555/2018, του άρθρου 67 του ν. 3852/2010, όπως αντικαταστάθηκε από το άρθρο 74 του ν. 
4555/2018 και τροποποιήθηκε από τα άρθρα 177 και 184 του ν.4635/2019. 

Αποφασίζει Ομόφωνα

Α) Εγκρίνει τη συζήτηση και λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν είναι γραμμένο 
στην ημερήσια διάταξη

Β) Εγκρίνει την κοπή ενός (1) ατόμου (πεύκου) εντός του αυλείου χώρου και ενός (1) 
ατόμου (κυπαρισσιού) που φύεται στο πάρκο πλησίον του αυλείου χώρου του Εργαστηρίου Ειδικής 
Επαγγελματικής Εκπαίδευσης και Κατάρτισης (Ε.Ε.Ε.Ε.Κ.) Βέροιας.
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό 248/2023
.............................................................................................……….................................

Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

Αριστομένης Λαζαρίδης
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ

Η. Τσιφλίδης Σ. Παπά
Β. Παπαδόπουλος Ι. Καραγιάννης
Σ. Ασλάνογλου Η. Καραμήτσος
Κ. Ρίζος
Α. Τσαχουρίδης
Σ. Διαμάντης
Β. Λυκοστράτης
Κ. Γρηγοριάδης
Λ. Ακριβόπουλος
Α. Δέλλας
Λ. Ασλανίδης
Μ. Τζαφερόπουλος
Γ. Μπατσαρά
Σ. Τζήμα
Ε. Κελεσίδης
Κ. Βασιλειάδης
Κ. Παλουκίδης
Δ. Πυρινός
Χ. Τσιούντας
Ν. Λαζόπουλος
Π. Παυλίδης
Γ. Μιχαηλίδης
Ν. Αγγέλου
Β. Στεφανόπουλος
Α. Μαρκούλης
Κ. Τροχόπουλος
Σ. Στουγιάννος
Κ. Θεοδωρίδης
Π. Μουχτάρη
Δ. Τσανακτσίδης
Γ. Μελιόπουλος
Ι. Τσαναξίδης

Ακριβές απόσπασμα
Βέροια 9-6-2023

Ο Δήμαρχος

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ
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